

Title (en)

APPARATUS FOR WATERING PLANTS.

Title (de)

BEWÄSSERUNGSGERÄT FÜR PFLANZEN.

Title (fr)

APPAREIL D'ARROSAGE POUR PLANTES.

Publication

**EP 0105303 A1 19840418 (DE)**

Application

**EP 83901188 A 19830411**

Priority

DE 3213492 A 19820410

Abstract (en)

[origin: WO8303520A1] There is provided, in the container holding the liquid of the apparatus, a device (80) for winding the distribution and main conduits, as well as distribution connections (24) and a pump (70). The electric components may be mounted for example inside the winding device. The apparatus may be used for watering during vacation periods or for a permanent watering of the plants. A big advantage of the watering apparatus is that it may be easily stored owing to the flexible material conduits. The apparatus may be installed and disassembled in a few minutes and may also be used, taking in consideration the reduced height thereof, as a decorative element of a group of plants.

Abstract (fr)

Il est prévu dans le récipient contenant le liquide de l'appareil un dispositif (80) pour l'enroulement des conduites principales et de distribution, ainsi qu'une pompe (70) et des raccords (24) de distribution. Les composants électriques peuvent par exemple être montés à l'intérieur du dispositif d'enroulement. L'appareil peut être utilisé pour l'arrosage pendant les vacances ou pour l'arrosage permanent des plantes. Un grand avantage de l'appareil d'arrosage est de pouvoir être rangé facilement, grâce aux conduites en matière souple. L'appareil peut être installé et démonté en quelques minutes et aussi être utilisé vu sa faible hauteur comme élément décoratif d'un groupe de plantes.

IPC 1-7

**A01G 27/00**

IPC 8 full level

**A01G 27/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A01G 27/005** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8303520 A1 19831027**; AU 1474283 A 19831104; DE 3213492 A1 19831027; EP 0105303 A1 19840418; IT 8348076 A0 19830411;  
JP S59500499 A 19840329

DOCDB simple family (application)

**DE 8300067 W 19830411**; AU 1474283 A 19830411; DE 3213492 A 19820410; EP 83901188 A 19830411; IT 4807683 A 19830411;  
JP 50130383 A 19830411